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§ 1  
Justering 

 

Förste vice ordföranden Margareta Björk (M) och andre vice 

ordföranden Mats Berglund (MP) justerar dagens protokoll 

tillsammans med ordföranden Eva-Louise Erlandsson Slorach 

(S). Justering sker den 9 november 2015. 

 

 

§ 2  
Bordlagd interpellation 

 
Beslut 

Kommunfullmäktige bordlägger interpellation nr 11 för år 

2015 till fullmäktiges sammanträde den 30 november 2015. 

 

 

§ 3  
Interpellation om vita jobbmodellen i Stockholms stad 
(nr 2015:32) 
Dnr 107-889/2015 

 
Beslut 

 Interpellationen är besvarad. 

 
Interpellationen 

Borgarrådet König Jerlmyr (M) har ställt en interpellation om vita 

jobbmodellen i Stockholms stad. Kommunfullmäktige beslutade 

den 25 maj 2015 att interpellationen fick ställas. 

 

Borgarrådet Wanngård (S) besvarar interpellationen. Skriftligt 

svar i bilaga 1. 

 

I debatten yttrar sig borgarråden Wanngård och König Jerlmyr, 

Per Ossmer, borgarrådet Edholm, Erik Slottner, borgarrådet 

Mogert, Karin Ernlund, Tina Kratz, Kadir Kasirga och 

borgarrådet Brinck. 
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§ 4  
Bordlagda interpellationer 

 
Beslut 

Kommunfullmäktige bordlägger interpellationerna nr 36 – 62 

för år 2015 till fullmäktiges sammanträde den 30 november 

2015. 

 

 

§ 5  
Ny interpellation 

 

Följande interpellation anmäls: 

 

1. (2015:63) av Peter Jönsson (M) om finansiering av Tele2 

arena. RI 

Dnr 107-1592/2015 

 
Beslut 

1. Interpellationen får ställas. 

2. Interpellationen bordläggs till fullmäktiges sammanträde 

den 30 november 2015. 

 

 

§ 6  
Ändring i föredragningsordningen 
 
Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att behandla punkt 51 på 

föredragningslistan före punkt nr 32. 
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§ 7  
Ny interpellation 

 

Följande interpellation anmäls: 

 

1. (2015:64) av Martin Westmont (SD) om möjligheterna att 

förtöja för kryssningsfartyg i Stockholms stad. RI 

Dnr 107-1623/2015 

 
Beslut 

1. Interpellationen får ställas. 

2. Interpellationen bordläggs till fullmäktiges sammanträde 

den 30 november 2015. 

 

 

§ 8  
Muntlig frågestund 

 
Fråga nr 1 

Bo Sundin (M) ställer en fråga om bandy- och skridskohallen. 

 

Borgarrådet Bjuggren (S) svarar på frågan. 

 
Fråga nr 2 

Richard Bengtsson (FP) ställer en fråga om kulturgårdarna. 

 

Borgarrådet Livh (V) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 3 

Rickard Wall (SD) ställer en fråga om Stockholm stad har några 

planer på att gå i Solnas fotspår och ge förtur till förstahands-

kontrakt ur sitt allmännyttiga bostadsbestånd till nyanlända 

migranter. 

 

Borgarrådet Livh (V) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 4 

Karin Ernlund (C) ställer en fråga om pendelbåtstrafik. 

 

Borgarrådet Helldén (MP) svarar på frågan. 
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Fråga nr 5 

Erik Slottner (KD) ställer en fråga om Europakorridoren. 

 

Borgarrådet Wanngård (S) svarar på frågan. 

 
Fråga nr 6 

Borgarrådet Larsson (M) ställer en fråga om Hammarbyhöjden. 

 

Borgarrådet Mogert (S) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 7 

Borgarrådet Edholm (FP) ställer en fråga om klasstorlekar. 

 

Borgarrådet Burell (S) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 8 

Margareta Haglund (SD) ställer en fråga om stadsbyggnads- och 

kulturborgarrådet Roger Mogert delar SD:s uppfattning att 

planerat Nobelmuseum med nuvarande arkitektoniska utformning 

kommer bättre till sin rätt någon annanstans i Stockholm. 

 

Borgarrådet Mogert (S) svarar på frågan.  

 

 

§ 9  
Anmälningar 

 

Skrivelser som har inkommit till kommunfullmäktige och 

delgivits berörda organ anmäls, bilaga 2. 

 

 

§ 10  
Närvaro 

 

Närvaro antecknas enligt----------------------------------bilaga 3. 
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§ 11  
Justering 

 

Förste vice ordföranden Margareta Björk (M) och andre vice 

ordföranden Mats Berglund (MP) justerar dagens protokoll 

tillsammans med ordföranden Eva-Louise Erlandsson Slorach 

(S). Justering sker den 9 november 2015. 

 

 

§ 12  
Valärende, fyllnadsval 
Valärende i kommunfullmäktige 2015-11-02 

 
Beslut 

1. Avsägelser och entlediganden godkänns. 

2. Val förrättas för att utse ny person till uppdrag enligt 

kommunstyrelsens och valberedningens förslag. 

3. Om inte annat framgår inträder den senast valda ersättaren 

sist till tjänstgöring för sitt parti. 

4. Om en ersättare/suppleant utses till ordinarie ledamot, ut-

ses en ny ersättare/suppleant. 

5. För avsägelse i kommunfullmäktige hemställs om ny sam-

manräkning hos länsstyrelsen. 

6. Vakanser bordläggs. 

 
Ärendet 

Valärende i kommunfullmäktige 2 november 2015 behandlas, 

bilaga 4. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är kommunstyrelsens och valberedningens förslag. Ordföranden 

finner att kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens 

och valberedningens förslag. 
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§ 13  
Detaljplan för Årsta 1:1 i stadsdelarna Årsta och 
Östberga (cirka 1000 lägenheter) Dp 2011-11775-54 
(Utl. 2015:113) 
Dnr 120-1472/2015) 

 
Beslut 

Kommunfullmäktige bordlägger ärendet till kommun-

fullmäktiges sammanträde den 30 november 2015. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2015:113 behandlas. Utlåtandet 

gäller detaljplan för Årsta 1:1 i stadsdelarna Årsta och Östberga. 

 

I debatten yttrar sig borgarrådet Mogert. 

 
Förslag till beslut 

Borgarrådet Mogert (S) föreslår kommunfullmäktige besluta att 

bordlägga ärendet. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns två förslag till beslut, dels 

kommunstyrelsens förslag och dels borgarrådet Mogerts förslag. 

Ordföranden finner att kommunfullmäktige beslutar enligt 

Mogerts förslag att ärendet ska bordläggas. 
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§ 14  
Rapportering av ej verkställda gynnande beslut enligt  
9 § och rapportering enligt 28 f § lagen om stöd och 
service till vissa funktionshindrade (LSS) samt 4 kap  
1 § socialtjänstlagen (SoL) kvartal 1 år 2015 
(Utl. 2015:114) 
Dnr 151-1087/2015 

 
Beslut 

Stadsdelsnämndernas och socialnämndens rapportering av ej 

verkställda gynnande beslut enligt 9 § och rapportering enligt 

28 f § lagen om stöd och service till vissa funktionshindrade 

samt 4 kap 1 § socialtjänstlagen kvartal 1 år 2015 godkänns. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2015:114 behandlas. Utlåtandet 

gäller rapportering av ej verkställda gynnande beslut enligt 9 § 

och rapportering enligt 28 f § lagen om stöd och service till vissa 

funktionshindrade (LSS) samt 4 kap 1 § socialtjänstlagen (SoL) 

kvartal 1 år 2015. 

 

I debatten yttrar sig borgarråden König Jerlmyr, Lindhagen och 

Lindblom samt Demba Bah och Sofia Modigh. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är kommunstyrelsens förslag. Ordföranden finner att kommun-

fullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 
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§ 15  
Rapportering av ej verkställda beslut enligt 4 kap. 1 § 
socialtjänstlagen, kvartal 1 år 2015, äldreomsorg 
(Utl. 2015:115) 
Dnr 152-1039/2015 

 
Beslut 

Stadsdelsnämndernas rapportering av ej verkställda beslut 

enligt 4 kap. 1 § socialtjänstlagen för kvartal 1 år 2015, 

äldreomsorg godkänns. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2015:115 behandlas. Utlåtandet 

gäller rapportering av ej verkställda beslut enligt 4 kap. 1 § 

socialtjänstlagen, kvartal 1 år 2015, äldreomsorg. 

 

I debatten yttrar sig Ann-Katrin Åslund, Mirja Räihä, borgarrådet 

Lindblom och Torun Boucher. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är kommunstyrelsens förslag. Ordföranden finner att kommun-

fullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 
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§ 16  
Ändring av Allmänna lokala ordningsföreskrifter för 
Stockholms kommun gällande Stockholms stads 
hundrastplatser m.m. (Utl. 2015:116) 
Dnr 105-575/2015 
Skrivelse 11 

 
Beslut 

1. De allmänna lokala ordningsföreskrifterna under 20 § 

kompletteras med följande lydelse: De områden där 

hundrastplatser är belägna anges i bifogade kartor (bil. 9) i 

enlighet med bilaga 2 till utlåtandet. 

2. De allmänna lokala ordningsföreskrifterna kompletteras 

med en bilaga 9 - Stadsdelsnämndernas hundrastplatser, 

bilaga 1 till utlåtandet.  

3. Beslutet anmäls till länsstyrelsen.  

4. Föreskrifter kungörs genom att det på kommunens 

anslagstavla tillkännages att protokoll för de beslutade 

föreskrifterna har justerats. 

5. Beslutet gäller från kungörandet.  

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2015:116 behandlas. Utlåtandet 

gäller ändring av allmänna lokala ordningsföreskrifter för 

Stockholms kommun gällande Stockholms stads hundrastplatser 

m.m. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är kommunstyrelsens förslag. Ordföranden finner att kommun-

fullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 
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§ 17  
Park 1 Samverkanscentral. Slutrapport (Utl. 2015:117) 
Hemställan från fastighetsnämnden 
Dnr 114-1362/2015 

 
Beslut 

1. Fastighetsnämndens slutredovisning godkänns och 

projektet Park 1 Samverkanscentralen avbryts. 

2. Fastighetsnämndens avkastningskrav regleras i samband 

med upprättande av stadens bokslut 2015 till följd av att 

nedlagda projekteringsmedel kostnadsförs på 

fastighetsnämndens resultat.  

3. Exploateringsnämnden uppmanas att utreda alternativa 

exploateringsmöjligheter för fastigheten Kristinebergs slott 

11 och Kristineberg 1:3 samt del av fastigheterna 

Kristinebergs slott 10 och Kristineberg 1:4 (s.k. 

”Triangeltomten”)  

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2015:117 behandlas. Utlåtandet 

gäller slutrapport för Park 1 Samverkanscentral. 

 

I debatten yttrar sig Jan Valeskog, Per Ossmer och Åke 

Askensten. 

 
Förslag till beslut 

Jan Valeskog (S) föreslår att kommunfullmäktige beslutar enligt 

kommunstyrelsens förslag. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är kommunstyrelsens förslag. Ordföranden finner att kommun-

fullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 
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§ 18  
Innovationsstrategi för Stockholms stad (Utl. 2015:118) 
Dnr 138-903/2015 

 
Beslut 

1. Innovationsstrategi för Stockholms stad, enligt bilaga 3 till 

utlåtandet, godkänns. 

2. Samtliga nämnder ska bidra till strategins genomförande i 

relevanta delar av sina verksamheter. 

3. Stockholms Stadshus AB uppmanas att uppmana samtliga 

bolagsstyrelser att bidra till strategins genomförande i 

relevanta delar av sina verksamheter. 

4. Kommunstyrelsen ska precisera hur genomförande och 

uppföljning av strategin ska integreras i stadens system för 

ledning och styrning (ILS).   

 
Reservationer 

Samtliga ledamöter för Moderaterna, Folkpartiet, Centerpartiet, 

Kristdemokraterna och Sverigedemokraterna reserverar sig mot 

beslutet till förmån för det egna förslaget. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2015:118 behandlas. Utlåtandet 

gäller innovationsstrategi för Stockholms stad. 

 

I debatten yttrar sig borgarråden Wanngård, König Jerlmyr och 

Bjuggren, Jonas Naddebo, Sebastian Wiklund, Martin Westmont, 

borgarrådet Luhr, Per Ossmer, borgarråden Lindblom och 

Helldén, Erik Slottner, Richard Bengtsson, Ulla Hamilton och 

Åke Askensten. 

 
Förslag till beslut 

Borgarrådet Wanngård (S) föreslår att kommunfullmäktige 

beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 

 

Borgarrådet König Jerlmyr (M) och Richard Bengtsson (FP) 

föreslår att kommunfullmäktige beslutar enligt Moderaternas och 

Folkpartiets förslag till beslut i kommunstyrelsen. 

 

Erik Slottner (KD), Jonas Naddebo (C) och Martin Westmont 

(SD) ansluter sig till Moderaternas och Folkpartiets förslag till 

beslut i kommunstyrelsen. 
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Beslutsordning 

Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag.   
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§ 19  
Hantering av fordon inom kommunkoncernen i 
Stockholms stad (Utl 2015:119) 
Uppdrag att utarbeta ett förslag till strategi 
Dnr 129-1408/2015 

 
Beslut 

1. Miljö- och hälsoskyddsnämnden får i uppdrag att i samråd 

med stadsledningskontoret och Stockholms Stadshus AB 

utarbeta ett förslag till en långsiktig strategi för hantering 

av fordon för kommunkoncernen Stockholms stad i 

enlighet med vad som sägs i utlåtandet. Förslaget till 

strategi ska omfatta förmånsbilar och inriktningen är att 

tidigare riktlinjer för förmånsbilar ska ersättas. 

2. Miljö- och hälsoskyddsnämnden får i uppdrag att överväga 

inrättade av en central funktion med ansvar för utförande 

av kommunkoncernens gemensamma fordonshantering i 

enlighet med vad som sägs i utlåtandet. 

3. Finansiering av miljö- och hälsoskyddsnämndens 

kostnader om 2,0 mnkr för år 2016 beaktas i samband med 

upprättande av ärendet ”Avstämning av mål och budget 

2016”. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2015:119 behandlas. Utlåtandet 

gäller hantering av fordon inom kommunkoncernen i Stockholms 

stad. 

 

I debatten yttrar sig borgarrådet Luhr, Rickard Wall och Malin 

Ericson. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är kommunstyrelsens förslag. Ordföranden finner att kommun-

fullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 
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§ 20  
Tiggeriförbud, ändring av stadens allmänna 
ordningsföreskrifter (Utl. 2015:111) 
Motion (2015:12) av Maria Danielsson m.fl. (alla SD) och William 
Hahne (-) 
Dnr 106-524/2015 

 
Beslut 

Motion (2015:12) av Maria Danielsson m.fl. (alla SD) och 

William Hahne (-) om ”tiggeriförbud, ändring av stadens 

allmänna ordningsföreskrifter” avslås. 

 
Reservationer 

Samtliga ledamöter för Sverigedemokraterna reserverar sig mot 

beslutet till förmån för det egna förslaget. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2015:111 behandlas. Utlåtandet 

gäller Tiggeriförbud, ändring av stadens allmänna 

ordningsföreskrifter. 

 

I debatten yttrar sig Stina Bengtsson, Per Ossmer, Freddy Grip, 

borgarrådet Lindhagen, Alexandra Mattson Åkerström, Frida 

Johansson Metso, Karin Gustafsson, Martin Westmont, Gita 

Nabavi, borgarrådet König Jerlmyr, Salar Rashid, Rickard Wall 

och Nassir Abdullahi Ali. 

 
Förslag till beslut 

Salar Rashid (S), Stina Bengtsson (C) och Alexandra Mattsson 

Åkerström (V) föreslår att kommunfullmäktige beslutar enligt 

kommunstyrelsens förslag. 

 

Per Ossmer (SD) föreslår att kommunfullmäktige bifaller 

motionens första beslutssats och avslår kommunstyrelsens 

förslag. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag.  
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§ 21  
Bevarande av Bromma flygplats (Utl. 2015:112) 
Motion (2015:20) av Anna König Jerlmyr (M), Lotta Edholm (FP), 
Karin Ernlund (C) och Erik Slottner (KD) 
Dnr 106-648/2015 

 
Beslut 

Motion (2015:20) av Anna König Jerlmyr (M), Lotta Edholm 

(FP), Karin Ernlund (C) och Erik Slottner (KD) om 

”Bevarande av Bromma flygplats” anses besvarad med 

hänvisning till vad som sägs i utlåtandet. 

 
Reservationer 

Samtliga ledamöter för Moderaterna, Folkpartiet, Centerpartiet, 

Kristdemokraterna och Sverigedemokraterna reserverar sig mot 

beslutet till förmån för det egna förslaget. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2015:112 behandlas. Utlåtandet 

gäller bevarande av Bromma flygplats. 

 

I debatten yttrar sig Karin Ernlund, borgarråden Helldén, König 

Jerlmyr och Wanngård, Rickard Warlenius, Yvonne Fernell-

Ingelström, Stina Bengtsson, borgarrådet Edholm, Erik Slottner, 

Martin Westmont, Rickard Wall, Cecilia Obermüller och 

borgarrådet Larsson. 

 
Förslag till beslut 

Borgarrådet Wanngård (S) föreslår att kommunfullmäktige 

beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 

 

Borgarrådet König Jerlmyr (M) och borgarrådet Edholm (FP) 

föreslår att kommunfullmäktige beslutar enligt Moderaternas och 

Folkpartiets förslag till beslut i kommunstyrelsen. 

 

Erik Slottner (KD), Karin Ernlund (C) och Martin Westmont 

(SD) ansluter sig till Moderaternas och Folkpartiets förslag till 

beslut i kommunstyrelsen. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 
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§ 22  
Upprättande av riktlinjer om vårdad klädsel i rådssalen 
under kommunfullmäktigesammanträden  
(Utl. 2015:120) 
Motion (2015:44) av Maria Danielsson och Martin Westmont 
(båda SD) 
Dnr 106-974/2015 

 
Beslut 

Motion (2015:44) av Maria Danielsson och Martin Westmont 

(båda SD) om ”Upprättande av riktlinjer om vårdad klädsel i 

rådssalen under kommunfullmäktigesammanträden” anses 

besvarad med hänvisning till vad som sägs i utlåtandet. 

 
Reservationer 

Samtliga ledamöter för Sverigedemokraterna reserverar sig mot 

beslutet till förmån för det egna förslaget. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2015:120 behandlas. Utlåtandet 

gäller upprättande av riktlinjer om vårdad klädsel i rådssalen 

under kommunfullmäktigesammanträden. 

 

I debatten yttrar sig Martin Westmont, Erik Malm, Jonas 

Naddebo, Freddy Grip, Gita Nabavi, Per Ossmer, Haval Murad, 

Rickard Wall och Dennis Wedin. 

 
Förslag till beslut 

Erik Malm (MP) föreslår att kommunfullmäktige beslutar enligt 

kommunstyrelsens förslag. 

 

Martin Westmont (SD) föreslår att kommunfullmäktige avslår 

kommunstyrelsens förslag. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 

 

  



 Kommunfullmäktige 

protokoll nr 11 

Sida 18 (18) 

2015-11-02 

 

 

 

§ 23  
Bordläggning av ärenden 

 
Beslut 

Kommunfullmäktige bordlägger kommunstyrelsens utlåtan-

den nr 121 – 123 för år 2015 till kommunfullmäktiges 

sammanträde den 30 november 2015. 

 

§ 24  
Nya motioner 

Under tiden den 20 oktober – 2 november 2015 väcktes följande 

motioner: 

 

1. Motion (2015:75) av Per Ossmer och Martin Westmont 

(båda SD) om ökad ljussättning på stadens husfasader 

Dnr 106-1625/2015 

2. Motion (2015:76) av Yvonne Fernell-Ingelström (M) 

om ökad uppkoppling av fiber i Micasas fastighetsbestånd 

Dnr 106-1648/2015 

3. Motion (2015:77) av Richard Bengtsson (FP) om att utreda 

bäst lämpliga förvaltningsform för kulturgårdarna 

Dnr 106-1686/2015 

4. Motion (2015:78) av Anette Hellström om streaming av 

Stadsteaterns repertoar 

Dnr 106-1688/2015 

5. Motion (2015:79) av Richard Bengtsson och Rasmus 

Jonlund (båda FP) om värdskap för Tour de France-sträcka 

i Stockholm 

Dnr 106-1689/2015 

6. Motion (2015:80) av Rasmus Jonlund och Björn Ljung 

(båda FP) om att stoppa rivningsvågen i Stockholm 

Dnr 106-1691/2015 

7. Motion (2015:81) av Joar Forsell (FP) om att göra 

Stockholm till en freetrade-stad 

Dnr 106-1692/2015 

 

Sammanträdet avslutas kl. 21:56 

 

Vid protokollet 

Kerstin Tillkvist 

 


